

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2022-06-07
Plats: Orrliden
Närvarande Pär Eriksson
Michael Petersson
Satu Verlinna
Ulrika Kårefjärd
Lena Pettersson
Joakim Wallgren
Nina Lindström

Ej närvarande: Maria Larsson, Magnus Sand, Ulf Pettersson

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2022-05-03 till handlingarna.

3. Orrliden – korta avstämningar

- a. *Framtid Orrliden – enkät Skogstorpsbor*
Enkäten är nu stängd och det har endast inkommit 12 svar.
Sammanställningen finns upplagd i Teams. Vi tittar vidare på punkterna inför hösten.
- b. *Orrlidengruppen – aktuella frågor*
Marken är nu återställd efter grävningen till elkablaget.
Jordhögen som ska dressa naturgräsyten ligger nu och väntar på att kommunen ska komma med maskin för att fördela ut materialet.
Vi **beslutar** att införskaffa en bår till föreningen. Priset ligger på 3500-4000kr.
Högtalaranläggningen är installerad och klar men det behövs lite mer info och instruktioner ut till lagen.
Vi behöver få ut fler bänkar kring våra planer.
Det blir tyvärr en hel del nedskräpning vid 9v9-planen efter att bilar tömmer skräp på parkeringen vid skolan. Det blåser sedan ned på vår plan och vi behöver hitta en lösning på att få bort det.

4. Summering av läget i fotbolls- och föreningsverksamheten

- a. *Läget i våra lag*
Allt flyter på i våra ungdomslag. Vi kommer att ta emot fyra Ukrainska barn i vårt P12-lag så de får träningsmöjlighet.
Vi kommer införa "tränarbytarvecka" för att få mer samverkan mellan

lagen.

P08 har växt med antal spelare och föreningen behöver stötta med matchtröjor mm. Fotbollskommittén, via Jocke, kontaktar laget.

b. *Midsommarfirande*

Lagen har fått uppgifterna fördelade och det har varit bra engagemang. Många fina priser till lotterierna har inkommit men det behövs ytterligare lite "mellanpriser".

Vi behöver få ut inbjudan. Maria får i *uppdrag* att lägga ut en inbjudan i sociala medier samt kalla till ett möte med kontaktföräldrarna, digitalt, för en kortare avstämning.

c. *Fotbollsskola v25*

Det är 70 barn anmälda och vi har 8st ledare (7 tjejer och 1 kille).

d. *Arrangemang av Skogstorpsbollen 13 augusti*

Det är väldigt få lag anmälda och vi **beslutar** att inte arrangera cupen detta år. Maria *uppdras* att kontakta de anmälda lagen och sponsorerna.

Vi tittar vidare på ev lösning inför nästa år.

e. *Skogstorpsdagen 25 september*

Ulrika har varit i kontakt med en eventarrangör och fått priser på ett antal kringarrangemang.

Vi behöver gå ut med en "save the date" inbjudan redan innan sommaren. Maria *uppdras* att lägga ut inbjudan på sociala medier precis efter midsommar.

5. Ekonomi – lägesrapport

a. *Ekonomiska läget januari-maj*

Vi gick igenom rapporten och det är svårt att göra jämförelse mot föregående år då det var pandemiår och nu är vi i normal rulljans igen. Vi behöver få till en försäljning för att få in mer intäkter till föreningen. Vi *uppdras* till Maria att undersöka alternativ och vi fattar beslut vid augusti-mötet.

En av sponsorerna, M-Bilar, har sagt upp avtalet och skylten kommer tas ner inom kort.

b. *Avtal vaktmästare*

Avtalet är nu undertecknat och klart.

6. Strategiska frågor

a. *Summering av träffen, Diplomerad Förening med SÖFF 20-21 maj*

En bra helg där vi arbetat igenom nästan hela frågeställningen kring att bli diplomerade. Magnus, har efter den helgen, kompletterat med ett förslag på en Kommunikationsplan. Vi **beslutar** att ta den i sin helhet och den kommer från och med 2023 ingå i vår Verksamhetsplan. Maria och Nina *uppdras* att lägga in den i dokumentationen inför diplomeringen.

b. *Årshjul och översiktlig planering*

Fokus just nu är juni-augusti. Vi behöver informera våra kontaktföräldrar om Skogstorpsdagen redan nu innan semestrarna och vi tar det i samband med det kommande mötet för Midsommar.

7. Rapporter och inbjudningar

a. Kansliet aktuella frågor

Vi har sammandrag lördag 18/6 för F2013 och F2014. Matcherna, 5v5, spelas på stora planen ca kl 10-16.

Lagfotografering sker denna vecka tisdag-torsdag.

Kansliet har semesterstängt onsdag v27 till och med tisdag v31.

Priserna på nya avbytarbåsar har gått upp lite. De kostar 29 000kr/bås och till det tillkommer en hjulsats på ca 2 500kr. Detta är priser per båsar+hjulsats och vi behöver två. Det tillkommer frakt och leveranstiden ligger på ca 3-6 veckor. Vi **beslutar** att gå vidare och orderlägga.

Idag har skolan haft sin årliga fotbollsturnering på Orrliden.

Vi behöver annonsera om uppdraget Fotbolls Utvecklare i föreningen. Vi

beslutar att lägga ut på laget.se och hemsidan.

b. Uppfångade frågor i föreningen

Vi behöver gå ut med mer info rörande när kansliet är kvällsöppet.

8. Styrelsemöten 2022

a. Tisdagar 18.00-20.15

9 augusti, 6 september, 4 oktober, 8 november, 12 december

9. Övriga frågor

Nina har fått med sig en fråga från IFK Eskilstuna och Kviksunds SK om att samarrangera en cup. Intresse finns från SGolFs sida och Nina kontaktar de två föreningarna för fortsatt dialog.

10. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Vi **beslutar** att införskaffa en bår till föreningen
- Högtalaranläggningens handhavande behöver dokumenteras och informeras ut till lagen
- Vi behöver få ut fler bänkar kring våra planer
- Vi kommer införa "tränarbytarvecka" för att få mer samverkan mellan lagen
- Fotbollskommittén kontaktar P08-laget för att se vilken stöttning de behöver
- Maria får i uppdrag att lägga ut en inbjudan i sociala medier samt kalla till ett möte med kontaktföräldrarna rörande Midsommar
- Vi **beslutar** att inte arrangera cupen, Skogstorpsbollen, detta år
- Maria *uppdras* att lägga ut inbjudan på sociala medier precis efter midsommar rörande Skogstorpsdagen
- Vi *uppdrar* till Maria att undersöka alternativ till försäljning i föreningen
- Vi **beslutar** att ta den nyligen framtagna Kommunikationsplanen i sin helhet och lägga in den i Diplomerad Förening samt från och med 2023 ingå i vår Verksamhetsplan
- Vi **beslutar** att beställa avbytarbåsen så snart som möjligt så de finns hemma till höstsäsongen



2023-02-03

4 (4)

- Vi **beslutar** att lägga ut information kring rollen som Fotbolls Utvecklare på laget.se och hemsidan
- Information behöver ut på hemsidan om kansliets dagar/kvällar då öppettiderna är förändrade.
- Vi är intresserade av att veta mer kring en samarrangerad cup tillsammans med Kvicksund och IFK.

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson

